
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝKONNÉHO VÝBORU 6.5.2022 

Přítomni: 
Z členů výboru: Bartoš, Hašek, Otradovec, Kotleška, Mészáros (všichni přítomni) 
                            

Program:  
1. Situace v oddílu šachu: Bartoš 
2. Finanční zpráva: Otradovec 
3. Zpráva STK: Hašek 
4. Zpráva o materiálu oddílu: Kotleška 
5. Oblast mládeže: Bartoš 
6. Informace kapitánů družstev ohledně ukončené sezony: Borkovec, Bartoš, Otradovec, Kratochvíl 
7. Diskuse: mimo jiné o počtu družstev v soutěžích, o kapitánech, penězích a všem možném 
 
Úvod 
 

• Byly předány dary k významnému životnímu výročí: Zapletalovi a Severovi 

• Předseda informoval, že se šachy končí hráči: Vaněk a Krch 

• Promluvil starosta Sokola Bělohlav o financích 
 
1) Situace v oddílu šachu – Bartoš 
 

• Soutěže družstev: Shrnul průběh sezóny - nízkou účast kvůli Covidu, zamyšlení se nad čtyřmi 
družstvy 

• Zmínil upadající účast oddílového přeboru, tak i akcí přes léto 

• Doporučuje kapitánům zjistit si předem před sezonou, kdo a kolik sehraje zápasů 
 
2) Zpráva finanční - Otradovec 

• Informoval o stavu financí (peníze pro letošek jsou, a i na příští rok budou) 

• Z posledního roku jsme převedli cca 19 000 Kč, ve kterém je již příspěvek Sokola 10 000 Kč 

z prosince 2021, kdy jsme měli na účtu pouhých 9 000 Kč 

• Dostali jsme v únoru finanční dar 20 000 Kč od Petra Budila 

• K dubnu máme zůstatek 53 832 Kč 

Výhled do konce roku 

• Je zůstatek 31 682 Kč 

o Největší položky je cestovné cca 12 000 Kč, mládež cca 7000 Kč a startovné 

v soutěžích cca 5 000 Kč 

o Máme slíbenou dotaci od města na Táborskou Věž - 10 000 Kč  

o Pokud bychom si odečetli dar od Petra Budila, tak bychom na měli zůstatek 12 645 

Kč, neboli jsme za rok o 6 500 Kč ztrátový jako oddíl 

 

• Závěr 

o Pro letošek je peněz dost, bude i dost pro příští rok, v dalších letech se zase bude 

muset řešit dlouhodobá leč malá ztráta oddílu např. opět finančním darem 

o V červenci dojde k oddělení rozpočtu mládeže a dospělých 

▪ Kdy tyto rozpočty budou nezávislý na sobě 

 



3) Zpráva STK – Hašek 

• Shrnul oddílový přebor - příští přebor vypadá s nízkou účastí a je otázka, zdali bude dostatek 

hráčů 

• Vyhlásil vítěze posledního přeboru a oddílového přeboru v bleskové hře 

• Další Ferrův memoriál v procesu, přihlášeno 10 hráčů 

• Navrhl bod do diskuse: Činnost pro letní sezonu 

4) Zpráva o materiálu oddílu – Kotleška 

Shrnul čísla materiálu: 

• 32 nových funkčních hodin, 8 starých hodin => Celkem 40 digitálních hodin 

• 20 novějších a 30 klasických souprav => Celkem 50 šachových souprav 

5) Oblast mládeže – Bartoš 

• Shrnul tréninky mládeže - ve středu a ve čtvrtek. Pochválil dobrou účast mládeže. Nevypadá 

to na žádného většího talenta do budoucna 

6) Informace kapitánů družstev a minulou sezonu: Borkovec, Bartoš, Otradovec, Kratochvíl 
 

• Družstvo „A“ – Borkovec 

Kapitán zůstává, shrnul sezónu 
 

• Družstvo „B“ – Bartoš 

Kapitán zůstává, shrnul sezónu 
 

• Družstvo „C“ – Otradovec 

Kapitán zůstává, shrnul sezónu 
 

• Družstvo „D“ – Kratochvíl 

Kapitán nezůstává, shrnul sezónu. František Vaněk jako zástupce také končí. Kratochvíl 
zůstane na soupisce pouze jako běžný hráč. 

 
7) Diskuse: mimo jiné o počtu družstev v soutěžích, o kapitánech, penězích a všem možném 
 
Milan Borkovec  

• Připomněl možnost výpůjčky knih ze Sokolské knihovny 

• Shrnul turnaj čtyř 

Jiří Severa 

• Navrhl oslovení Miroslava Pikharta k návratu do oddílu 

• Navrhl oslovit předsedy okresních družstev a vyhlásit náš turnaj jako okresní přebor 

 

 

 



Návrh usnesení: 

Předseda Sokola Tábor osloví ostatní předsedy okresních družstev a vyhlásí náš Ferrův memoriál 

turnaj jako okresní přebor v šachu. Turnaj proběhne od podzimu s menším vstupním poplatkem. 

Návrh prošel hlasováním většinou PRO. 

Družstvo „D“ 

• Navrhl vést 3. divizi Jiří Severa, nakonec bude mít funkci „tajemníka“ (alespoň na začátku) 

• Luboš Otradovec st. se rozhodl vzít roli kapitána 

Milan Borkovec 

• Apeloval na zvážení mít družstvo „C“ nebo „D“ 

Jiří Severa 

• Navrhl vzájemnou schůzi kapitánů, před letní schůzí 

• Kapitáni jsou PRO, v emailové korespondenci se domluví blíže 

Luboš Otradovec 

• Navrhl lepší informovanost kapitána C ze strany Milana Borkovce ohledně sestavy ve 2.lize, 

která se hraje ve stejný den, jako druhá divize 

Návrhy na léto 

• Tematické přednášky (Borkovec, Civín) spolu se simultánkou 

• Vytvořit plán činnosti na léto – pověřen byl Milan Borkovec 

Zápis provedl Luboš Otradovec 


